
Občni zbor turističnega društva

Vodnikova
hiša še čaka

Pred kratkim je bil v dvorani KS Milan
Majcen občni zbor TD, ki so se ga udeležili šte-
vilni ljubitelji narave in turiztna, mestno TD
Ljubljana je zastopal tajnik tov. Jerman. Iz
poročila o delovanju društva, ki ga je podal
njen marljivi predsednik Miodrag Milosavlje-
vic, je razvidno, da društvo deluje na območ-
ju 8 KS občine Šiška v pododborih TD. Bi-
stvo programa je olepšava oken, hiš, balko-
nov s cvetjem in okrasnim grmičevjem. Zav-
zema se za čist zrak, proti onesnaževanju go-
zdov, vode, parkov in vrtov.

TD je pripravilo še novo »panogo« udej-
stvovanja: vzgojo cicibanov in pionirjev s po-
močjo turističnih krožkov po šolah ožje Ši-
ške — Zvonka Runka, Valentina Vodnika in
drugih. Tako šteje sedaj TD s pionirji kar
1309 članov. Med letom so imeli posamezni
krožki na šolah že 15 predavanj, spremlja-
nih z diapozitivi. Največ jih je bilo na šoli
V. Vodnika, kjer je poverjenica tov. Režkova,
ki je obenem tudi odbornica TD Šiška. V raz-
pravi je povedala, da pionirji-člani TD enkrat
tedensko urejajo okolico šole — izven šolske-
ga časa. Pionirji razstavljajo priložnostno ris~
be ali slike v zvezi z naravo in kraji.

Tajnik društva tov. Medvešček je poročal,
da so bile seje dobro obiskane. Povedal je še,
da je treba turistično dejavnost povezati s ta-
borniki, kolesarskimi izleti in podobno. Ure-
ditev rojstne hiše prvega slovenskega pesnika
Valentina Vodnika je našla svoje mesto v
srednjeročnem družbenem programu občine
Šiška za leta 1975—1980, kar je ugodno. Dose-
danji podpredsednik turističnega društva tov.
Skočir je omenil, da je TD ustanovilo za ure-
ditev Vodnikove hiše pripravljalni in že ini-
ciativni odbor, v katerem so bili priznani sla-
visti (prof. Alfonz Gspan, France Vurnik in
dr. Joža Mahnič) kakor tudi predstavniki spo-
meniškega varstva. Predlagal je tudi, naj bi
TD Šiška letos pripravilo izlet v naše lepe
slovenske kraje na Koroškem, kar bi bilo v
veliko moralno in narodnostno pomoč našim
tamošnjim rojakom.

Blagajniško poročilo, ki ga je podal bla-
gajnik Franc Babnik, je bilo ugodno, Kljub
temu da so posamezni odbori pri KS prejeli
za svojo dejavnost finančno pomoč, je v bla-
gajni in v banki ostala še kar lepa vsota. Zbor
je sprejel nova pravila društva in letno čla-
narino društva (3 din ter prostovoljni pri-
spevki). Izvolili so tudi nov upravni in nad-
zorni odbor.
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